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KPR
Kommunala Rådet för Pensionärer

Tid och plats: Klockan 09.00 12.00. Östra kommunhuset rum 108

Ledamöter

Kommunala rådet för pensionärer
Greta Nordquist. SPF
Gudrun Sandgren, SPF
Gun Söderstedt. SPF
Ann-Christin Strömblad. PRO
Dagny Nilsson, PRO
Gun Åkers. PRO
Tommy Åkesson, SPRF
Leila Jönsson.SKPF
Birgitta Sivtoft, SKPF
Ingvar Persson, RPG
Lars Olsson. PRO
Gösta Rickardsson SPF
Anna-Lena Jönsson SPF

Övriga närvarande
Emelie Nyberg (M), ordförande
Kristina Lindbåge (S)
Alexandra Vinkvist. sekreterare
Malin Espersson, MAR planeringsenheten $ 6
Malin Bergkvist Eriksson, kommunstrateg KLK S 7
Veronica Johansson, boendeprioriterare $ 9

Justerare

Paragrafer som protokollet omfattar: $$ 1 .9

Underskrifter:

Sekreterare Alexandra Vinkvist

Ordförande Emelie Nyberg

Justerare Ingvar Persson @@«.Jf aK:
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$ 1 Mötets öppnande

$ 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

Information tas till protokollet.

$ 3 Val av justerare

Till justerare väljs Ingvar Persson

Informationen tas till protokollet.

$ 4 Föregående protokoll

Inga synpunkter finns på föregående protokoll. Däremot saknades en bilaga, Fördel
ning av föreringsbidrag som Marianne Eriksson pratade om vid förra sammanträdet
Bilagan kommer att skickas ut med dagens protokoll istället.

Informationen tas till protokollet.

S 5 Presentation

Rådets ordförande och ledamöter presenterar sig

/
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$ 6 Information från MAR, medicinskt ansvarig för rehabilitering

Malin Espersson ny MAR sedan början av året presenterar sig. Malin kommer att
ansvara för patientsäkerheten inom rehabilitering och hjälpmedel. Funktionen har
funnits i kommunens regi i flera år och tillkom när ansvaret för viss hälso- och sjuk-
vård överfördes från landsting till kommunerna.

Medicinskt ansvarig för rehabilitering, MAR

8

e

8

8

Ansvarar för att patienterna får en säker och ändamålsenlig rehabilite-
ring/habilitering av god kvalitet inom kommunens ansvarsområde
Ska upprätthålla och utveckla verksamhetens ansvar kvalitet och säkerhet
inom ramen för det ledningssystem som ska finnas inom verksamheten
Ska utöva sitt ansvar genom att planera, styra, kontrollera, dokumentera och
redovisa arbetet med patientsäkerhet och kvalitet.
Se till så författningsbestämmelser och andra regler är kända och efterlevs, att
direktiv och instruktioner för sjukvårdsverksamheten, att personalen har den
kompetens som verksamheten kräver och att patienten får den vård och be-
handling som läkare ordinerat.
Att säkerställa att det finns riktlinjer och rutiner som beskriver en säker an-
vändning och hantering av medicintekniska produkter, dokumentation, anmä-
lan av skador samt att ha anmälningsskyldighet i tillbud.

8

Presentation bifogas protokollet

$ 7 Tillgänglighet i vallokalerna inför EU-valet

Malin Bergkvist, planeringsstrateg på Kommunledningskontoret. informerar om EU
valet och vallokalerna inför EU-valet den 26:e maj.

EU-val görs var 5:e år. Totalt väljs 751 ledamöter, av dessa kommer 20 från Sverige.
Valet görs samma dag i alla EU-länder. Deltagandet har ökat succesivt, 42,97% 2014
jämfört med 33.92 % 2004 i Kristianstads kommun. Förtidsröstningen ökar, man räk-
nar med att cirka 8000 kommer att förtidsröst i kommunen.
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Utvärdering har gjorts efter höstens val och erfarenheterna man tar med sig är bland
annat att vissa lokaler el var anpassade för röstning. Detta gäller främst bland biblio-
teken och det kommer att ses över inför nästa val. Okad bemanning, det var högt
tryck på nästan alla röstningslokaler. Det var även svårt att kommunicera ut öppetti-
derna i förtidsröstningslokaler, det är många lokaler med olika öppettider.

Nu pågår rekrytering av valarbetare. 300 röstmottagare kommer att behövas och alla
ska utbildas, även de som arbetat med detta tidigare.

Frågan om det kommer att gå att rösta digitalt ställdes och Malin svarade att det är
svårt eftersom rösten ska anonymiseras. Det är en osäker process i det digitala sy-
stemet, man kan inte säkra att någon hackar in och ändrar rösten.

Information(Powerpoint) bifogas protokollet

$ 8 Planering inför året

önskemål från rådet

© Bjuda in MAS (medicinskt ansvarig sjuksköterska) och få information om nya
hälso- och sjukvårdsavtalet

e Bjuda in nya ekonomichefen som tillträder i slutet av februari

© Träffa C4 Teknik och ta del av deras planer för året. vad ska göras?

e Se filmen som är gjord på Skärdalshemmet, den kortare versionen

e Information om personalstatistiken

© Reglementet, ordförande ser till att arbetet med detta kommer igång

. Mat, rådet vill ta del av utredningen som är gjord kring kost och matdistribut
ion

e Primärvården. eventuellt bjuda hit politiker från regionen längre fram
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$ 9 0vrigt

Veronica Johansson, boendeprioriterare, informerar om kösitutation. Kön till vård-
och omsorgboende har under årets början gått upp och sedan ner. Det är hårt tryck
på korttidsplatser och växelvården. Det finns platser lediga, de som står i kö vill bo på
ett specifikt ställe. Några platser på Skärdalshemmet kommer bli demensboende och
kommer då att kunna minska demenskön.

Presentationen bifogas protokollet

Frågorfrån rådet

8
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Kunder som har hemtjänst träffar ett stort antal medarbetare under en 14-
dagars period. Rådet bestämde att bjuda in en tjänsteman som informerar om
detta vid ett sammanträde längre fram.
Trygghetslarm. finns reserv när det inte fungerar? Läget med trygghetslarmen
följs konstant av förvaltningen för att vara säkert och ordförande tar med sig
frågan om reserv.
Skånetrafiken drar in flera busslinjer, hur påverkar det de som bor på lands-
bygden? Kommunen vaktar frågan men det är svårt att få gehör från regionen
Flera upplever åldersdiskriminering vid rehabilitering, undersökningar pågår
men kommunen behöver också vara medvetna om att detta upplevs. Det upp-
levs som det läggs större resurser på ungdomarna.
Skånetrafiken har informatörer som kommer ut och berättar om hur det nya
biljettsystemet ser ut. Rådet vill bjuda in informatör till ett sammanträde framö-

Hjärtstartare - önskar att det görs en inventering av hur det ser ut i verksam-
heterna

ver


